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Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

Προς τον Αξιότιμο Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

                    

                                                                                                Αθήνα στις 15 Ιουλίου 2024 

ΘΕΜΑ: « Δυνατότητα υδροδότησης νησιών με υδροφόρα πλοία μεγάλης 
χωρητικότητας » 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

Το έντονο φαινόμενο της λειψυδρίας μαστίζει τη στιγμή αυτή, τα περισσότερα 

νησιά του Αιγαίου. 

Το πρόβλημα είναι ιδιαίτερα έντονο κατά τη  θερινή περίοδο, ενώ οι δυνατότητες 

παραγωγής νερού από τις αφαλατώσεις των νησιών είναι μικρές. 

Το Πολεμικό Ναυτικό διαθέτει για την αντιμετώπιση των αναγκών αυτών πλοίο 

μεταφοράς νερού ( υδροφόρα ) μικρής όμως χωρητικότητας, 600 -700 κ. μ. , το 

οποίο δεν επαρκεί. 

Τον προβληματισμό τους αυτόν, αναφέρουν πολλοί Δήμαρχοι νησιών του 

Αιγαίου, μεταξύ των οποίων είναι και ο Δήμαρχος Σύμης με την από 04.07.2024 

επιστολή του.  

Με βάση τα παραπάνω,  

 

Ερωτάται ο αξιότιμος κ. Υπουργός Εθνικής  Αμύνης 

 

Αν είναι στους σχεδιασμούς του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας η αγορά 

μεγαλύτερου πλοίου μεταφοράς νερού ( υδροφόρας ), για την κάλυψη και των 

αναγκών αυτών.   

 

Με εκτίμηση 

 

 
Βασίλειος – Νικόλαος Α. Υψηλάντης 

Βουλευτής Δωδεκανήσου 
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